
Referat fra bestyrelsesmøde 13.11.2019 

Tilstede: Arne, Jan, Marianne, Mie, Tina og Elisabeth (referent). 

1. Referater til godkendelse 

Referaterne fra 2. oktober og 16. oktober er godkendt. Referatet fra 2. oktober 

er lagt på hjemmesiden. Referatet fra 16. oktober er lagt på DocuNote. I 

forbindelse med referaterne drøftede vi mistænkelig adfærd på området ud 

mod Efterslægten, jf. tidligere beskrevet. 

 

2. Punkter fra evt. rykket op 

a. Henvendelse fra Thomas ang. dispensation for udlejning af fælleslokalet. 

Beboer ville låne lokalet en enkelt dag. Reglerne siger, at man kun kan 

låne det en hel weekend. Dette koster 200 kr. i reservation, 1000 kr. i 

leje + 1000 kr. i depositum. Det er besluttet, at vi holder fast i reglerne. 

b. Thomas fødselsdag + gave. Marianne afklarer maxbeløb og sørger for 

gave samt stiller det klar til ham på mandag.  

c. Bestyrelsens julefrokost på fredag. Udestående opgaver og økonomi 

drøftes; Mie og Marianne finder en løsning. 

 

3. DV-planen 

a. Planen gennemgås som oplæg til det, der skal laves i 2021. Der ses på, 

hvad vi har brugt tidligere, hvor der er overført penge, og hvilke områder 

skal tilføres midler.  

b. På næste møde vil vi træffe beslutning vedr. ændringer, som skal ind i 

planen. 

 

4. Implementering af forslag for Afdelingsmødet 

a. Dagsordenens pkt. d) vedr. implementering af forslag for Afdelingsmødet 

udskydes ligeledes til næste møde. 

 


